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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 10/2020 z jednání VV dne 27. července 2020 

 

Místo jednání: Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor: Roman Rygl (RR), Marek Fořt (MF), Alexander Křížek (AK), Pavel 

Syrový (PS), Dušan Palcr (DP), Matěj Rázga (MR), Kamil Vrubl (KV), 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Antonín Brabec (AB), Daniel Beneš (DB), 

Hana Schlangerová (HS), Karel Ševčík (KŠ) 

Omluveni:  

 

 

Projednávané body: 

 

1. Finance 

 

PM předložil VV aktuální      verzi rozpočtu pro rok 2020, která v sobě zahrnuje plánované 

příjmy      a výdaje a to i v rámci plánovaných akcí všech reprezentačních kategorií. K tomu 

doplnil, že některé akce jsou spojené se zahraničním výjezdem a vzhledem k opět 

zpřísňujícím se pravidlům v souvislosti se situací ohledně COVID-19, mohou být dodatečně      

akce zrušeny. 

 

PS k tomu pouze doplnil, že je toho názoru, že by se měla ČSRU soustředit především na 

realizaci a uskutečnění domácích ligových zápasů a co se týče reprezentací, bylo by naopak 

vhodnější počkat a sledovat podmínky, za kterých lze či nelze vycestovat do zahraničí. 

 

PM se znovu ujal slova a pouze oznámil VV, že v případě zvýšených restrikcí v rámci 

vycestování do zahraničí, je      v plánu uspořádat přátelský zápas a pozvat vybraný evropský 

tým do ČR. Dále ještě VV seznámil s dalšími plánovanými akcemi jednotlivých 

reprezentačních kategorií. 

 

Členové VV se v tomto ohledu shodli na tom, že se jim zdají narozpočtované akce a jejich 

počet jako příliš přehnané a v tomto ohledu žádají, aby došlo k určitým škrtům s ohledem 

na celkový rozpočet ČSRU. 
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Usnesení: VV pověřuje AB a PM, aby do strategického plánu ČSRU doplnili podrobnou 

finanční část, která bude přesně popisovat náklady spojené s celoroční činností všech 

reprezentačních kategorií, činností trenérů v klubech a vytvoření struktury placených 

sekretářů v klubech.. Takto vytvořená infrastruktura bude zaslána v první verzi ostatním 

členům výboru do 9. srpna 2020.  

Dále, PM a AB společně s jednotlivými realizačními týmy reprezentací připraví plán, který 

zredukuje počet sportovních akcí, které jsou naplánované do konce roku 2020.  

 

 

2. Projekt rozvoje ragby 7s žen – dívčí rezortní centrum Olymp 

 

HS se ujala slova a představila projekt k rozvoji sedmičkového ragby žen ve spojení ČSRU 

s rezortním centrem Olymp a zároveň se obrátila na příslušné členy výboru s dotazem, jaký 

bude následující postup v realizaci tohoto projektu. 

 

PS na to zareagoval a sice, že takto vytvořený projekt musí projít ještě revizí sportovního 

úseku, aby zapadl do celkového kontextu strategického plánu ČSRU. 

 

AB se přihlásil o slovo a pouze doplnil, že tento projekt už je v počátečním jednání, koncept 

fungování tohoto projektu by byl obdobný tomu, jak to v praxi funguje při vedení projektu 

Dukla.  

 

Usnesení: VV pověřuje AB a HS, aby provedli revizi stávajícího projektu a jeho vytvořeného 

rozpočtu a tuto upravenou verzi zaslali členům Výkonného výboru do 9. srpna.  

 

 

3. Stadion Markéta – připomínky ke stavu ragbyového hřiště 

 

PM informoval VV, že objednal na náklady ČSRU výboru chybějících rohových panelů 

hřiště. K tomu ještě dodal, že ragbyová akademie Olymp Praha zakoupila na své vlastní 

náklady kartáč na údržbu umělého povrchu hřiště. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 
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4. O. Petrášek (zpráva z STK) 

 

PM informoval VV o zprávě člena Sportovně-technické komise Oty Petráška, která se týkala 

proběhlého turnaje MČR rugby Sevens v kategorii U18, který pořádal RC Sparta Praha. 

Jelikož do dnešního dne nebyl pořadatel schopen zaslat oficiální zápis z tohoto turnaje, čímž 

zásadně porušila povinnosti pořadatele turnaje.      

 

Usnesení: VV rozhodl, že klubu RC Sparta Praha nebude proplacena odměna spojená 

s uspořádáním výše zmíněného turnaje a to minimálně do doby, než tento klub dodá 

patřičnou dokumentaci k tomuto turnaji. Dále, klub RC Sparta Praha nesmí pořádat 

oficiální turnaje mistrovství republiky v kategoriích U16, U18 a U20 pro rok 2021. 

 

 

5. Metodická komise 

 

PM informoval VV, že z Metodické komise odstoupil Tomáš Krejčí. 

 

Usnesení:  VV bere na vědomí. 

 

 

6. Plénum ČOV 

 

PM uvedl, že se bude konat plénum Českého olympijského výboru, kde se bude volit 

předseda, místopředseda, členové výkonného výboru a revizní komise. V této souvislosti se 

PM dotázal, jestli by VV nechtěl vybrat nějakého kandidáta do výběru na výše zmíněné 

pozice. 

 

DP na to zareagoval a sice, že by bylo určitě vhodné, abychom se jako Česká rugbyová      

unie hlásili v případě možnosti do výkonných pozic orgánu ČOV. V tomto ohledu vyjádřil 

názor, že je potřeba k tomu zjistit všechny potřebné informace, které jsou nezbytné pro 

danou kandidaturu a s ní spojené povinnosti. 

 

 

Usnesení: VV pověřuje PM, aby zjistil všechny potřebné informace a povinnosti spojené 

s kandidaturou člena sportovního svazu do orgánů Českého olympijského výboru. 
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7. Marketing 

 

AK se ujal slova a sice, že je nutné, aby Marketingový úsek v dostatečném časovém 

horizontu dostával informace o pořádání jednotlivých sportovních akcí a k nim přiložený 

alespoň základní rámec časového harmonogramu dané akce. Dále se dotázal, jestli se bude 

konat v termínu 15. – 16.8. 2020 společný sraz kapitánů extraligových týmů a jejich trenérů 

a rozhodčích, protože by tu akci využili k propagaci a zároveň na ni pozval zástupce 

jednotlivých partnerů ČSRU. 

 

AB na to zareagoval a sice, že na oficiálních stránkách ČSRU je uveřejněn rozpis 

sportovních akcí a dle tohoto rozpisu se tedy daná akce bude konat. 

 

AK na to odpověděl a sice, že by bylo daleko efektivnější, kdyby se konkrétní informace o 

dané akci sdílely mezi marketingovým a sportovním úsekem napřímo, aby se je nemusel 

vyhledávat v nějakém rozpise na webových stránkách. 

 

KŠ dále informoval VV, že bude pro blížící se sraz reprezentace seniorů zajištěná zkouška 

reprezentačních dresů, aby se dle toho vybralo správné velikostní rozřazení.  

 

PM se ještě dotázal na marketingový úsek, jestli mají představu, kdy a při jaké příležitosti 

by byly předány ocenění jednotlivým hráčům v rámci zrušené akce Ragbista roku 2019. 

 

KŠ na to zareagoval a sice, že by toto předání udělal společně při sportovně – technické 

konferenci ragbyové ligy na stadion Markéta, které proběhne 16.8. 2020. K tomu ještě dodal, 

že se v rámci tohoto předávání domluví s AB, aby byl vytvořený jednotný časový 

harmonogram pro realizaci jednotlivých bodů programu pro tuto akci. 

 

 

Usnesení: VV pověřuje AB a KŠ, aby se společně sešli a probrali potřebné organizační 

záležitosti ohledně blížící se Sportovně-technické konferenci ragbyové ligy, která proběhne 

16.8. 2020 na stadionu Markéta. K tomu ještě dodává, aby si sportovní a marketingový úsek 

vytvořil pravidelný harmonogram schůzek, v rámci kterých se budou sdělovat důležité 

informace ohledně plánovaných sportovních akcí. Režii způsobu předání ocenění v rámci 

vyhlášené ankety Ragbista roku 2019 převezme marketingový úsek, který - vytvoří pozvánky 

pro jednotlivé oceněné hráče a sekretariát ČSRU je následně rozešle. 
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8. Realizační týmy reprezentace 

 

PM informoval VV, že mimo kategorii U16 zaslali zbylé realizační týmy vyhodnocení 

předchozí sezóny, jako povinnou součást jejich činnosti. Na základě těchto zpráv se PM 

dotázal jednotlivých členů VV, jestli souhlasí s prodloužením smluvních dohod jednotlivých 

členů realizačních týmu reprezentací 

 

Usnesení: VV souhlasí s vytvořením dodatku o prodloužení spolupráce ke stávajícím 

smlouvám jednotlivých členů realizačních týmu reprezentací a to na jeden rok. 

 

9. Zpráva o činnosti generálního sekretáře 

 

PM informoval VV, že s OM absolvoval společný pohovor, ve kterém zhodnotil jeho 

dosavadní práci na unii za uplynulý rok. Součásti tohoto pohovoru bylo i vyhodnocení 

zprávy činnosti generálního sekretáře. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

10. Počítačová hra rugby 

 AB informoval VV, že přes hráče Martina Cimpricha ho kontaktoval člověk, který má plánu 

 vyvíjet počítačovou hru o ragby a rád by do této hry zařadil i Českou republiky, potažmo      

 všechny její ligové týmy v rámci ČSRU. 

 Usnesení: VV sympatizuje s tímto návrhem a pověřuje sekretariát ČSRU, aby k dané věci 

 nashromáždil veškeré potřebné informace nutné k realizaci takového projektu. 

      

11. Strategický plán Dukla 

 PS se ujal slova a řekl, že již proběhla schůzka sportovních ředitelů prvoligových a 

 druholigových týmů společně s manažerem nově vzniklého projektu Dukla Michalem 

 Prokešem. Na tomto setkání proběhlo představení strategického plánu Dukly, cílů a 

 časového harmonogramu soutěží a přípravy na ně. 
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 Usnesení: VV pověřuje AB, aby svolal společné setkání sportovních ředitelů ligových      

 klubů s metodickou radou dukly, v rámci kterého proběhne diskuse a doplňující revize 

 stávajícího strategického plánu Dukly tak, aby zapadl do celkového kontextu sportovně-

 strategického plánu ČSRU.   

 

12. Soutěže podzim 

 Sportovně-technická komise požádala Výkonný výbor ČSRU, aby již pro jistotu dopředu 

 promyslel řešení stavu, ke které může dojít v rámci aktuální situace ohledně COVID-

 19 a sice, jak postupovat v případě, kdy nějaký tým bude v karanténě a nebude schopen 

 proto nastoupit na dané zápasy. 

 AB se ujal slova a řekl, že má již dohodnutou schůzku s Davidem Frydrychem a toto téma 

 budou do detailu rozebírat. Na základě této schůzky připraví možné scénáře, dle kterých by 

 se daná soutěž dohrávala a jakými kroky by se přesně postupovalo. 

 PM se ještě dotázal marketingového úseku skrze názvy soutěží pro rok 2020/2021 a sice, 

 jestli se dané soutěže budou muset přejmenovat dle názvu společností smluvních partnerů. 

 KŠ na tento dotaz zareagoval a sice, že zatím je v řešení pouze rok 2020. Pro tento rok budou 

 pojmenované tyto kategorie: 

 - Railreklam Rugby Cup pro kategorii U14 

 - HS Group Rugby Cup pro kategorii U8 

 Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje AB, aby připravil společně s Davidem Frydrychem 

 vhodné scénáře, dle kterých se bude postupovat v případě, pokud z jakéhokoliv důvodu 

 zasáhne nějaký klub karanténní opatření, kvůli kterému nebude moci pokračovat 

 v podzimním systému soutěží. 

 

 

Příští zasedání VV proběhne dne 20. srpna 2020 na stadionu Markéta v 8:00. 

V Praze dne 27. července 2020 

Zapsal: Ondřej Mikeska 

 

 


